

Stellenangebot / Job offer

Die Abteilung Internationale Wirtschaftspolitik der Wirtschafts- und Verhaltenswissenschaftlichen Fakultät sucht zum 1. April 2014 oder nach Vereinbarung eine wissenschaftliche Angestellte/einen wissenschaftlichen Angestellten (50%). Die Gelegenheit zur Promotion wird gegeben.

Kandidaten oder Kandidatinnen sollten einen qualifizierten Abschluss in Volkswirtschaftslehre oder benachbarten Gebieten haben (Diplom, Master) oder kurz vor dem Abschluss stehen. Sie sollten außerdem gute analytische und/oder empirische Kenntnisse mitbringen. Wir erwarten intellektuelle Neugierde und Interesse an relevanten wirtschaftspolitischen (insbesondere entwicklungsökonomischen) Fragestellungen und gute Englischkenntnisse. Teamgeist, hohe Motivation und Engagement setzen wir voraus.

Wir bieten ein anregendes intellektuelles Klima, enge Kooperation im Team und ein schönes Arbeitsumfeld. Die Vergütung erfolgt nach TV-L E13 (50%). Die Universität strebt eine Erhöhung des Frauenanteils an und fordert ausdrücklich entsprechend qualifizierte Frauen zur Bewerbung auf.

Wir freuen uns auf Ihre Bewerbung! Bitte senden Sie diese an Frau Judith Müller (judith.mueller@vwl.uni-freiburg.de). Vor dem 31. Januar eingereichte Bewerbungen werden bevorzugt behandelt.

* * *

The Institute for Economic Research, Department of International Economic Policy at the University of Freiburg is seeking a teaching and research assistant (50%). Planned start date of employment is April 1st, or as otherwise agreed. The opportunity to obtain a doctoral degree is offered.

Candidates should hold a qualifying degree in economics (master, diploma) or related areas or be just about to graduate. They should have good analytical and/or empirical skills as well as intellectual curiosity. We expect a good command of English as well as knowledge of German or the willingness to learn the language. Interest in relevant economic policy issues, especially in the area of development economics, is required. Other prerequisites are team spirit, initiative and a high level of motivation and commitment.

We offer a stimulating intellectual climate, close cooperation within the team and a beautiful working environment. The salary is based on the TV-L E13 (50%).

The University of Freiburg is an equal opportunity employer. Applications of women are encouraged.

We look forward to receiving your application! Please send it to Ms Judith Müller at judith.mueller@vwl.uni-freiburg.de. Applications submitted by January 31st will receive priority consideration!